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Protokół Nr 9/2021 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 31 maja 2021 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Janusz Polak, Katarzyna Koc oraz, 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki, Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk oraz podinspektor 

Barbara Wiercińska. W posiedzeniu komisji nie uczestniczył  radny Piotr Dmitruk. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

Posiedzenie odbyło się w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Kleszczelach. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Janusz Polak. Rozpoczęcie 

posiedzenia nastąpiło o godzinie 12
30

. 

Protokołowała Joanna Szymaniuk. 

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Janusz Polak otworzył posiedzenie komisji. Stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy dwóch spośród trzech członków Komisji, a zatem obrady  

są prawomocne. Następnie przedstawił projekt porządku posiedzenia: 

1) Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku posiedzenia. 

2) Przedstawienie projektów uchwał. 

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia Komisji. 

4) Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w zaproponowanym kształcie. 

 

Ad. 2. Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz 

określenia sezonu kąpielowego dla miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli  

na terenie gminy Kleszczele w 2021 r. wraz z uzasadnieniem. 

Radny Janusz Polak zapytał, czy to będzie miejsce do kąpieli niestrzeżone, bez ratownika? 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że tak. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej, będących w użyczeniu Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kleszczelach 

wraz z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie Porozumienia w celu opracowania i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego 

na lata 2021 – 2030 wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w  sprawie określenia 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Podinspektor Barbara Wiercińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy wraz  

z uzasadnieniem. 
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Radny Janusz Polak zapytał, czy opłata wszędzie będzie taka sama. 

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że od domków letniskowych będzie 

opłata ryczałtowa, czyli 180 zł za rok. 

Radny Janusz Polak zapytał, czy do tej pory były zbieranie odpady od nieruchomości 

letniskowych. 

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że były odbierane, ale było trzeba złożyć 

deklaracje, w jakich miesiącach np. będą zamieszkiwać. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dodała, że  zawsze był problem z osobami, które 

przyjeżdżały tylko na weekendy, ponieważ nie zadeklarują one całego miesiąca. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Podinspektor Barbara Wiercińska przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty wraz  z uzasadnieniem. 

Radny Janusz Polak zapytał, czy to będzie takie wymuszenie posiadania kompostownika,  

bo inaczej jest duża podwyżka.  

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że jeśli właścicielem nieruchomości 

będzie prowadził kompostownik to podwyżka jest o 7 zł, a bez kompostownika o 17 zł. 

Rady Janusz Polak zapytał, w jaki sposób będzie trzeba przedstawić, że posiada się 

kompostownik? 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że będzie trzeba złożyć deklarację 

Radny Janusz Polak zapytał, czy są jakieś wymogi co do kompostownika. 

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że nie ma wymogów, musi być tylko 

miejsce składowania odpadów biodegradowalnych, czyli kompostownik. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Podinspektor Barbara Wiercińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości wraz  z uzasadnieniem. 

Radny Janusz Polak powiedział, że 7 zł podwyżki to nie jest jeszcze dużo.  

Podinspektor Barbara Wiercińska powiedziała, że teraz rozliczamy się od tony i zależy 

nam, aby jak najwięcej mieszkańców zadeklarowało prowadzenie kompostownika. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dodała, że nowe stawki będą obowiązywać od 1 lipca. 

Deklarację należy złożyć do 10 sierpnia, jeśli chce się skorzystać z ulgi. 

Przewodniczący Rady Aleksy Roszczenko zaproponował aby do zawiadomienia o zmianie 

stawki za odpady komunalne wysłać deklaracje mieszkańcom gminy Kleszczele. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że nie każdy mieszkaniec będzie 

składać deklarację. 

Radny Janusz Polak zapytał o stawkę dla mieszkańców mieszkających w blokach. 

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że oni nie mają możliwości 

kompostowania i u nich stawką obowiązującą będzie 30 zł. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Ad.3. Przewodniczący Komisji Janusz Polak wniósł o przyjęcie protokołu z posiedzenia 

odbytego w dniu 22 maja 2021 r. bez odczytania. Protokół był wyłożony do wglądu w Urzędzie 

Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie znajduje się na sali posiedzenia.  
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Do treści protokołu członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 8/2021 posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przyjęto jednogłośnie bez uwag. 

Ad.4. 

Radna Katarzyna Koc zapytała, czy można naprawić  drogę ul.  Akacjowa – 

Piotrowszczyzna, ponieważ jest dziura na dziurze.  

Radna Katarzyna Koc zapytała w sprawie żwirowni w Piotrowszczyznie, ponieważ  

w jednym miejscu wał się obsuwa i powstało urwisko, a to jest przy drodze. 

Radny Janusz Polak poprosił o wyrównanie ul. Wschodniej w Kleszczelach,  

w szczególności na skrzyżowaniu z drogą na Policzną. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że wnioski zostaną przekazane do Pana 

Burmistrza.  

Sekretarz Gminy na koniec dodała, aby przekazywać informację mieszkańcom dotyczącą 

Narodowego Spisu Powszechnego Ludności i Mieszkańców. Spisać można się przez stronę 

internetową, w urzędzie lub przez infolinię. 

 

Wobec wyczerpania porządku o godzinie 9.40 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk 

       Przewodniczący 

 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

         Janusz Polak 


